
Protokół nr 33/09 z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury Rady Miejskiej 
w Kowarach odbytego w dniu 09.11.2009r.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:15. 
Obecni członkowie Komisji :
1. Anna Klepacz,
2. Ewa Pędziwiatr,
3. Genowefa Pohoska,
4. Piotr Tyrawa,
5. Ryszard Nowosielski.
Zaproszeni goście:
1. Tadeusz Cwynar,
2. Adam Gzik,
3. Janusz Kwak,
4. Mirosław Górecki,
5. Grażyna Nawalaniec.

Porządek obrad:
1. Rozpatrzenie prośby Miejskiego Klubu Sportowego „OLIMPIA” Kowary w sprawie 

zwiększenia kwoty dotacji na prowadzenie działalności sportowej w roku 2010. 

Ad 1.  Przewodnicząca  otworzyła  posiedzenie  Komisji,  przedstawiła  propozycję  porządku 
obrad, który został przyjęty jednogłośnie. 
Jako pierwszy głos zabrał prezes  Miejskiego Klubu Sportowego „OLIMPIA”  Kowary, Pan 
Adam Gzik. W imieniu  zarządu zwrócił  się  do Radnych  o  pomoc  w zwiększeniu  kwoty 
dotacji na rok 2010. Zwrócił uwagę, że otrzymana w bieżącym roku dotacja w wysokości 
100 000  zł.  okazała  się  niewystarczająca  na  pokrycie  wszystkich  kosztów  związanych  z 
działalnością klubu. Znaczny wzrost kosztów utrzymania klubu wynika z większych niż w 
latach  ubiegłych  opłat  za  przejazdy  na  mecze,  ryczałty  sędziowskie,  badania  lekarskie 
zawodników, wynajem sali gimnastycznej, zakup środków chemicznych do utrzymania 2 płyt 
stadionu,  zużycie  energii  elektrycznej  itd.  Zaznaczył,  że  mimo  dużego  wysiłku  (pracy 
społecznej)  działaczy i pomocy sponsorów, „Olimpia” na dzień dzisiejszy nie posiada już 
środków na bieżącą działalność.
Słowa  prezesa  potwierdził  wiceprezes  Jan  Kwak.  Dodał,  że  zarówno  działacze  jak  i 
zawodnicy oszczędzają na wszystkim. W ramach oszczędności piłkarze wyjeżdżają na mecze 
prywatnymi  samochodami.  W czasie  wyjazdów  rezygnują  z  zakupu  napojów  i  posiłków 
regeneracyjnych. Wszystko po to, by zaoszczędzić na kolejny wyjazd.
Kończąc swoją wypowiedź wiceprezes zwrócił się w imieniu zarządu z prośbą o przyznanie 
dodatkowej  dotacji  na  rok  2009 dla  Miejskiego  Klubu Sportowego  „OLIMPIA” Kowary
w kwocie 15 000 zł. 
Radni przyjęli wyjaśnienia przedstawicieli klubu. 
Pani skarbnik Grażyna Nawalaniec oświadczyła, że na dzisiejszym posiedzeniu Komisji nie 
można rozważać  kwestii  dodatkowego finansowania  klubu.  Jej  zdaniem zarząd  „Olimpii” 
powinien złożyć wniosek z uzasadnieniem zawierający zestawienie bieżących zobowiązań do 
zapłacenia do końca roku 2009. Dopiero na tej podstawie można rozważać prośbę klubu o 
dodatkową dotację.
Komisja zaakceptowała tą propozycję.
Wnioski:
Komisja wnioskuje do Pana Burmistrza o zwiększenie dotacji w budżecie miasta na rok 
2010 w dziale 926 Kultura fizyczna i sport o kwotę 20 000 zł.
W związku  z  wyczerpaniem porządku  posiedzenia,  przewodnicząca  zakończyła  obrady o 
godz.17:30.

                                                                                                     Protokół sporządziła:
                                                                                                          Anna Klepacz
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